
Protokół Nr 17/2015 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 z dnia 31 lipca 2015 r. 

 

  W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Grzegorz Napiwodzki,  członkowie 

Zarządu: Robert Radzymiński, Henryk Klimaszewski, Janusz Kwiatek oraz Skarbnik 

Powiatu – Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego 

Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, Inspektor w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i 

Zarządzania Kryzysowego – Sławomir Knapiński, Kierownik Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

Obrady  poprowadził Starosta Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Ostródzkiego dotyczącego 

pozbawienia drogi powiatowej nr 1266N Samin – Stębark – Łodwigowo na 

odcinku od m. Stębark do m. Łodwigowo kategorii drogi powiatowej i 

zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej, 

2) udzielenia opinii do wniosku Urzędu Gminy Janowo w sprawie zaliczenia 

dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Wynagrodzenia nauczycieli za okres styczeń-czerwiec 2015 r. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawa remontu dachu na budynku Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego. 

2. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 

3. Sprawa rozliczenia umowy najmu lokalu z ARiMR. 

III. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Informacja o wynikach kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Ad. I. 1 

  p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w sprawie  udzielenia opinii do 

wniosku Zarządu Powiatu Ostródzkiego dotyczącego pozbawienia drogi powiatowej 

nr 1266N Samin – Stębark – Łodwigowo na odcinku od m. Stębark do m. Łodwigowo 

kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej. 

Pytań i uwag nie było. 

  Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 46/2015 w sprawie udzielenia 

opinii do wniosku Zarządu Powiatu Ostródzkiego dotyczącego pozbawienia drogi 

powiatowej nr 1266N Samin – Stębark – Łodwigowo na odcinku od m. Stębark 

do m. Łodwigowo kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi 

gminnej. 

 

Ad. I.  2 

          p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia opinii do 

wniosku Urzędu Gminy Janowo w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych.  

Pytań i uwag nie było. 
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Po rozpatrzeniu wniosku Urzędu Gminy Janowo Zarząd pozytywnie 

zaopiniował zmianę kategorii dróg wewnętrznych położonych na terenie Gminy 

Janowo i bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę  nr 47/2015 w sprawie udzielenia 

opinii do wniosku Urzędu Gminy Janowo w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

 

  p. Starosta poinformował, że Wojewódzki Konserwator Zabytków zobowiązał 

Gminę Nidzica do wykonania badań w zakresie określenia klasy muru staromiejskiego 

przed rozpoczęciem prac związanych z poprowadzeniem rurociągu na ul. Kościuszki. 

Firma, która opracowuje projekt – DROMOS, wystąpiła do archeologa p. A. 

Maćkiewicza z wnioskiem o przedstawienie oferty. Koszty okazały się być zbyt 

wysokie więc należy spróbować innych działań. p. Starosta dodał, że wraz z p. 

Burmistrzem Jackiem Kosmalą spotkał się w tej sprawie z p. Wicemarszałek Sylwią 

Jaskulską z prośbą o pomoc (materiały w tej sprawie zostały przekazane). 

  Dyrektor PZD p. Jacek Dłuski poinformował, że badania zlecone przez WKZ 

mają polegać na odkopywaniu nie punktowym lecz liniowym. Jeśli mur rzeczywiście 

zostanie znaleziony, będzie musiał być odkryty na całej jego długości. 

  p. Starosta dodał, że mur może znajdować się na większej głębokości co 

sprawi, że nie będzie kolidować z poprowadzeniem rurociągu. 

  Więcej uwag nie było. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączył p. Sławomir Knapiński. 

 

Ad. II.  1 

  p. Sławomir Knapiński przedstawił wynagrodzenie nauczycieli od stycznia do 

czerwca br. Poinformował, że w dalszym ciągu nie zostało osiągnięte wynagrodzenie 

wśród nauczycieli mianowanych. W ciągu 5 miesięcy tendencja jest spadkowa. 

Obecnie różnica wynosi 26,74 zł. Dodał również, że w miesiącach lipiec - sierpień 

sytuacja powinna się utrzymać gdyż w okresie wakacji  nauczyciele osiągają średnią 

wartość wynagrodzenia. 

  Zarząd przyjął informację do wiadomości.  
 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad. III.  1 

  p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że zostały podjęte czynności związane z 

przeprowadzeniem remontu dachu w budynku Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego przy ulicy Murarskiej. 

Podjęcie takich działań wymusiła sytuacja jaka zdarzyła się 30 czerwca br. gdyż 

spadająca dachówka uszkodziła samochód zaparkowany koło budynku PINB. Po 

zdarzeniu dokonano oględzin i stwierdzono, iż sytuacja ta mogła zaistnieć, gdyż na 

dachu zauważono brak gąsiora i naruszony był rząd dachówek nad rynną. Następnie 

poproszono straż pożarną o zabezpieczenie dachu i terenu. 

Pierwszą czynnością było sporządzenie kosztorysu, który został przygotowany przez 

pracowników PINB. Kosztorys inwestorski sporządzony jest tak, jakby miał zostać 

wyremontowany cały dach i opiewa na sumę około 17.000,00 zł. Wkrótce zostanie 

przeprowadzone zamówienie na wykonanie prac remontowych. 

  Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
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Ad. III.  2 

  p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że w Urzędzie Miejskim prowadzone jest 

postępowanie odnośnie zmiany ostatecznej decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na przebudowie dróg 

powiatowych nr 1264 N Leszcz – Jankowice – Rączki – Moczysko; nr 1975 N droga 

nr 1264 N – droga krajowa nr 7; nr 1585 N Mielno – Rączki (dr. Nr 1264 N) w m. 

Rączki. Zmieniony został zakres inwestycji. Zmiana ta polega na ujęciu spływu wód 

opadowych nie tylko do gruntu, ale również do rzeki Nidy, poprzez projektowaną 

kanalizację deszczową o długości około 500 m . 

p. Kierownik dodała, że w związku z tym należy dokonać właściwych zmian w 

decyzjach środowiskowych. p. Burmistrz skierował już wniosek do właściwych 

organów o podjęcie opinii w tej sprawie.  

  Zarząd jednogłośnie popiera powyższe działania i wyraża zgodę na zmianę 

decyzji. 

 

Ad. III.  3 

  p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że z dniem 31 lipca 2015r. została 

rozwiązana umowa najmu lokalu zawarta pomiędzy Agencją Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa a Zespołem Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 

Nidzicy oraz, że nastąpiło protokolarne jego przekazanie. 

 p. Starosta dodał, że rozmowy z ARiMR były długie i trudne ale ostatecznie 

udało się uzyskać satysfakcjonujący kompromis. 

  P. Iwona Urbanowicz dodała, że dużą rolę w zawarciu porozumień odegrało 

ostatnie spotkanie w lokalu wynajmowanym przez ARiMR. Kwota zaliczona przez 

Agencję w rozliczeniu końcowym to 34,204 zł, pozostałe 28,013 zł Powiat będzie 

musiał zwrócić w terminie 30 dni po otrzymaniu stosownej noty. 

  Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV.  1 

  p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że kontrola w Powiatowym Urzędzie Pracy 

została przeprowadzona przez pracowników Warmińsko-Mazurskiego  Urzędu 

Wojewódzkiego w Olsztynie w składzie dwuosobowym. Kontrola odbyła się w 

czerwcu tego roku, w zakresie „Spełniania wymogów kwalifikacyjnych dla 

Dyrektorów i Pracowników Urzędu Pracy” od 01 stycznia br. do dnia kontroli. 

Sprawdzano czy kwalifikacje wszystkich pracowników i p. Dyrektor są zgodne z 

przepisami, które są wymagane. Nieprawidłowości nie  stwierdzono. 

  Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

 

  p. Sekretarz poinformowała Zarząd o możliwości złożenia wniosku 

dotyczącego odznaczenia p. Stanisława Ideca orderem państwowym.  

  p. Starosta zaproponował powrócenie do sprawy p. Stanisława Ideca na 

kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

 

Ad. V.  1 

  p. Renata Mróz przedstawiła wnioski jednostek o zmiany w budżecie powiatu: 

1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego nr FK  162/2015 z dnia 23 lipca 2015 r. 

zwiększającą plan dotacji celowych w powiatach w dziale 754, rozdziale 75411            

§ 2110 o kwotę 5.700 zł z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Państwowej 
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Straży Pożarnej na utrzymanie Systemu Wspomagania Decyzji Państwowej Straży 

Pożarnej, w tym licencje Oracle.  

Zarząd zdecydował o zwiększeniu planu dochodów w dziale 754, rozdziale 

75411 § 2110 o kwotę 5.700 zł , jak również zwiększeniu planu wydatków w tym 

samym dziale i rozdziale z podziałem na paragrafy:  § 4210 – o kwotę 1.272 zł,   

§ 4300 o kwotę 4.428 zł (zgodnie z wnioskiem Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Nidzicy); 
2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego nr FK 140/2015 z dnia 13 lipca 2015 r. 

zwiększającą plan dotacji celowych w dziale 852, rozdziale 85202, § 2130 w obrębie 

funkcji 13, zadania 13.1. podzadania 13.1.1, działania 13.1.1.1 o kwotę 145.707 zł           

z przeznaczeniem na dofinansowanie domu pomocy społecznej za okres styczeń-

czerwiec 2015 r.  

Zarząd postanowił zwiększyć plan dochodów powiatu w dziale 852, 

rozdziale 85202  § 2130 o kwotę 145.707 zł, jak również plan wydatków w tym 

samym dziale i rozdziale w § 2820 o w/w kwotę; 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego nr FK 139/2015 z dnia 20 lipca 2015 r. 

zmniejszającą plan dotacji celowych o kwotę 255.025 zł przeznaczonych na 

opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za bezrobotnych bez prawa do 

zasiłku, dzieci oraz uczniów, niepodlegających obowiązkowi ubezpieczenia 

zdrowotnego z innego tytułu. 

Zarząd podjął decyzję o wprowadzeniu zmiany polegającej na zmniejszeniu 

planu dochodów w dziale 851, rozdziale 85111 § 2110 o kwotę 255.025 zł oraz 

zmniejszeniu planu wydatków o tę samą kwotę w tym samym dziale i rozdziale 

w §4130; 
4) wniosek Starostwa Powiatowego o zmniejszenie planu wydatków w dziale 754, 

rozdziale 75421 o kwotę 1.000 zł, z podziałem na paragrafy: § 4360 o kwotę 700 zł, 

§ 4410 o kwotę 300 zł, a zwiększyć plan wydatków w tym samym dziale i rozdziale 

w § 4210 o kwotę 1.000 zł. Zmiana podyktowana jest potrzebą zakupu torby 

sanitarnej wraz z wyposażeniem niezbędnej do prawidłowego zabezpieczenia 

sanitarnego podejmowanych przedsięwzięć szkoleniowo- popularyzacyjnych              

w dziedzinie powszechnej samoobrony i zarządzania kryzysowego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

 

Powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 48/2015 w sprawie zmian                       

w budżecie powiatu na rok 2015. Została ona podjęta jednogłośnie. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad, p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

 / - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Henryk Klimaszewski 

 Członek Zarządu 

 / - / Janusz Kwiatek 

 


